

N A T O



O T A N

P R E S S   S E R V I C E

S E R V I C E   D E   P R E S S E

OTAN/NATO, 1110 Bruxelles - Telephones: 241.00.40 - 241.44.00 - 241.44.90 - Telex: 23-867

20th January 1976

P R E S S   S T A T E M E N T

The North Atlantic Council held a meeting early this morning. The Council took note of the latest developments concerning the fishing dispute between Iceland and the United Kingdom. They fully approved of the solution obtained and thanked the two governments concerned, particularly the United Kingdom. While expressing the hope that the path which has just been opened will lead to an equitable solution, the Council thanked the Secretary General for his efforts to safeguard the interests of the Alliance and renewed their support for his continued action.

---

Le 20 janvier 1976

D E C L A R A T I O N   A   L A   P R E S S E

Le Conseil atlantique a tenu une réunion tôt ce matin. Il a pris note des derniers développements survenus dans le conflit des pêcheries entre l'Islande et le Royaume-Uni. Le Conseil a approuvé entièrement la solution trouvée et il a remercié les deux gouvernements et en particulier le gouvernement britannique. En exprimant l'espoir que la voie qui vient d'être ouverte mènera à une solution équitable, le Conseil a fait part de sa gratitude au Secrétaire Général pour les efforts qu'il a déployés en vue de sauvegarder les intérêts de l'Alliance atlantique et a renouvelé tout son soutien à la poursuite de son action.